
Voorzitter: Weisglas

Tegenwoordig zijn 136 leden, te
weten:

Aasted Madsen-van Stiphout,
Adelmund, Albayrak, Algra, Aptroot,
Arib, Van As, Atsma, Azough, Van
Baalen, Bakker, Balemans, Van Beek,
Blok, Blom, Van Bochove, Boel-
houwer, Van Bommel, Bos, Van den
Brink, Brinkel, Bruls, Buijs, Bussema-
ker, Van de Camp, Cornielje, Çörüz,
Crone, Depla, Dezentjé Hamming,
Van Dijk, Van Dijken, Dijksma,
Dijsselbloem, Dittrich, Douma,
Dubbelboer, Duyvendak, Eerdmans,
Van Egerschot, Eski, Ferrier, Van
Fessem, Fierens, Geluk, Van Gent,
Gerkens, Griffith, De Haan, Van
Haersma Buma, Van der Ham,
Hamer, Haverkamp, Heemskerk, Van
Heemst, Hermans, Hessels, Van
Hijum, Hofstra, Ten Hoopen,
Huizinga-Heringa, Joldersma, Jonker,
Kalsbeek, Kant, Karimi, Koenders,
Koomen, Koopmans, Kortenhorst,
KosËer-Kaya, Kraneveldt, De Krom,
Kruijsen, Van der Laan, Lambrechts,
Lazrak, Van Lith, Luchtenveld,
Marijnissen, Mastwijk, Van Milten-
burg, Mosterd, Nawijn, De Nerée tot
Babberich, Noorman-den Uyl, Van
Oerle-van der Horst, Omtzigt, Oplaat,
Örgü, Ormel, De Pater-van der Meer,
Rambocus, Rijpstra, Roefs, Rouvoet,
Samsom, Schippers, Schreijer-Pierik,
Slob, Smeets, Smilde, Smits,
Snijder-Hazelhoff, Van der Staaij,
Sterk, Straub, Stuurman, Szabó,
Tichelaar, Timmer, Timmermans,
Tjon-A-Ten, Tonkens, Varela,
Veenendaal, Van Velzen, Vendrik,
Verbeet, Verburg, Vergeer, Verhagen,
Vietsch, Visser, Van der Vlies, Vos,
Bibi de Vries, Jan de Vries, Klaas de
Vries, Van Vroonhoven-Kok, Weekers,
Weisglas, Wilders, Van Winsen, De
Wit en Wolfsen,

en mevrouw Van der Hoeven,
minister van Onderwijs, Cultuur en
Wetenschap, de heren Zalm,
vice-minister-president, minister van
Financiën, Veerman, minister van
Landbouw, Natuur en Voedsel-
kwaliteit, De Geus, minister van
Sociale Zaken en Werkgelegenheid,
Hoogervorst, minister van Volksge-
zondheid, Welzijn en Sport, De Graaf,
vice-minister-president, minister voor
Bestuurlijke Vernieuwing en
Koninkrijksrelaties, mevrouw
Verdonk, minister voor
Vreemdelingenzaken en Integratie,
mevrouw Van Ardenne-van der
Hoeven, minister voor Ontwikkelings-
samenwerking, de heer Rutte,
staatssecretaris van Onderwijs,
Cultuur en Wetenschap, mevrouw
Van der Laan, staatssecretaris van
Onderwijs, Cultuur en Wetenschap,
mevrouw Van Gennip, staatssecreta-
ris van Economische Zaken, de heer
Van Hoof, staatssecretaris van
Sociale Zaken en Werkgelegenheid,
en mevrouw Ross-van Dorp,
staatssecretaris van Volksgezond-
heid, Welzijn en Sport.
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De voorzitter: Ik deel aan de Kamer
mede dat zijn ingekomen berichten
van verhindering van de leden:

Jager en Van Dam, wegens
bezigheden elders;

Van Heteren, wegens bezigheden
elders, alleen vanmiddag;

Verbeet, wegens bezigheden elders,
alleen voor de avondvergadering;

Verdaas, wegens ziekte;

Halsema, wegens bezigheden elders.

Ook meld ik u weer de afwezigheid
van mevrouw Hirsi Ali.

Deze berichten worden voor
kennisgeving aangenomen.

Aan de orde is de behandeling van:
- het wetsvoorstel Intrekking

en wijziging van enige wetten in
verband met het verstrijken van
de geldigheidsduur van het
EGKS-verdrag (Intrekking
EGKS-wetgeving (29723).

Dit wetsvoorstel wordt zonder
beraadslaging en, na goedkeuring
van de onderdelen, zonder stemming
aangenomen.

Aan de orde is het debat naar
aanleiding van een algemeen overleg
op 25 november 2004 over sport
(29800-XVI).

De voorzitter: U kent de regels van
de laatste dagen voor het kerstreces.
Wij hanteren vandaag dus het
kerstregime. Dat betekent dat er
alleen moties kunnen worden
ingediend.

Ik maak daarbij de kanttekening
dat ik met mevrouw Kant heb
afgesproken dat een motie die al
eerder is ingediend, hier weer aan de
orde is. Ik vat dat op als het indienen
van een motie. U moet straks zelf het
nummer maar even zeggen,
mevrouw Kant.
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Mevrouw Verbeet (PvdA): Voorzitter.
De motie die ik indien vloeit voort uit
het algemeen overleg sport.
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Motie

De Kamer,

gehoord de beraadslaging,

overwegende dat de levensbeschou-
welijke sportkoepels NCSU, NKS en
NCS door besluitvorming binnen
NOC/NSF in hun taakuitoefening en
voortbestaan worden bedreigd;

overwegende dat deze koepels door
het samenwerkingsverband
Nederlandse Sport Alliantie (NSA)
een belangrijke bijdrage kunnen
leveren aan de sportontwikkeling en
de sociale infrastructuur van ons
land;

verzoekt de regering, te bevorderen
dat de drie sportkoepels naast
NOC/NSF kunnen blijven bestaan en
dat hiervoor voldoende middelen
worden gereserveerd, waarbij het
budget dat voor 2004 ter beschikking
werd gesteld uitgangspunt dient te
zijn,

en gaat over tot de orde van de dag.

De voorzitter: Deze motie is
voorgesteld door de leden Verbeet
en Atsma. Naar mij blijkt, wordt zij
voldoende ondersteund.

Zij krijgt nr. 86 (29800-XVI).
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Mevrouw Kant (SP): Voorzitter. Het
gaat inderdaad om de aangehouden
motie 29767, nr. 40 die ik heb
ingediend bij het Belastingplan. De
aanleiding voor de indiening was het
feit dat door de verhoging van de
ecotaks volgend jaar ook sportclubs
opnieuw een hogere ecotaks moeten
gaan betalen. Er bestaat een speciale
regeling waardoor zij een deel
daarvan teruggesluisd kunnen
krijgen. Die regeling is echter de
afgelopen jaren niet bijgesteld en
nog niet aangepast aan de verhoging
van volgend jaar.

Die motie verzoekt de regering, zo
spoedig mogelijk met voorstellen te
komen om sportinstellingen die
compensatie wél te bieden. Ik hoop
dat de staatssecretaris dat wil
toezeggen.
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De heer Rijpstra (VVD): Voorzitter.
Wij hebben bij het algemeen overleg

ook gesproken over de ophanden
zijnde sportnota. Ik wil daarbij graag
de volgende motie indienen.

Motie

De Kamer,

gehoord de beraadslaging,

constaterende dat de basis voor
sportbeoefening meestal op de
scholen wordt gelegd;

constaterende dat er volgend jaar
een sportnota door de regering zal
worden uitgebracht;

verzoekt de regering, in de sportnota
een analyse over de lichamelijke
opvoeding in Nederland op te
nemen;

verzoekt de regering, in de nota
plannen uit te werken hoe leerlingen
in de leerplichtige leeftijd gegaran-
deerd drie uur per week lichamelijke
opvoeding, gegeven door daarvoor
gekwalificeerde personen, kunnen
volgen,

en gaat over tot de orde van de dag.

De voorzitter: Deze motie is
voorgesteld door het lid Rijpstra.
Naar mij blijkt, wordt zij voldoende
ondersteund.

Zij krijgt nr. 88 (29800-XVI).
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De heer Atsma (CDA): Voorzitter. De
CDA-fractie had een tweetal moties
voorbereid, omdat zij niet helemaal
zeker was van de procedure rond de
motie die mevrouw Kant op een
ander moment had ingediend. Het
mag duidelijk zijn dat wij inhoudelijk
volstrekt achter haar motivering
staan. Als het nodig was geweest,
hadden wij vandaag graag een
nieuwe motie ingediend. Dat blijkt
echter niet nodig te zijn. Als het
nodig is, zijn wij ook nog bereid een
amendement op dit punt in te
dienen, opdat de ecotakscompensa-
tie er daadwerkelijk komt.

Wij hebben wel een andere motie,
die ik mede namens collega Rijpstra
indien.

Motie

De Kamer,

gehoord de beraadslaging,

overwegende:
- dat begin volgend jaar de nieuwe
nota met daarin de hoofdlijnen van
het sportbeleid verschijnt;
- dat voor uitvoering van het
sportbeleid publieke en semi-
publieke middelen beschikbaar zijn;
- dat scheiding tussen beleids-
voorbereiding, -vaststelling en
-uitvoering enerzijds en het
toekennen van publieke en semi-
publieke middelen anderzijds
wenselijk is;

spreekt uit dat de toekenning van
deze middelen aan sportbonden,
-koepels en anderen wordt opgedra-
gen aan een onafhankelijke
organisatie of autoriteit en verzoekt
dit verder uit te werken in de op te
stellen sportnota;

verzoekt de regering, dit verder uit te
werken in de op te stellen sportnota,

en gaat over tot de orde van de dag.

De voorzitter: Deze motie is
voorgesteld door de leden Atsma en
Rijpstra. Naar mij blijkt, wordt zij
voldoende ondersteund.

Zij krijgt nr. 87 (29800-XVI).
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Staatssecretaris Ross-van Dorp:
Voorzitter. Ik kan aan de Kamer
toezeggen dat ik alles in het werk zal
stellen om de compensatie in het
kader van de ecotaks te bewerkstelli-
gen. Ik denk dat voor 2005 te hebben
opgelost, maar er moet natuurlijk
ook een structurele oplossing komen.
Daarmee ga ik aan de slag en de
Kamer krijgt daarover zo spoedig
mogelijk bericht.

Mevrouw Kant (SP): Om die reden
trek ik mijn motie in.

De voorzitter: Aangezien de
motie-Kant c.s. (29767, nr. 40) is
ingetrokken, maakt zij geen
onderwerp van beraadslaging meer
uit.

Staatssecretaris Ross-van Dorp:
Voorzitter. Wat in de motie op stuk
nr. 88 wordt gevraagd, is een
onderwerp dat in de Sportnota zal
worden besproken. Als de indiener
ook een slag om de arm wil houden
en mij niet wil vastpinnen op een
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zeker aantal uren, kan ik het oordeel
aan de Kamer overlaten.

Ik kan mevrouw Verbeet niet
toezeggen dat ik de instandhouding
van levensbeschouwelijke koepels tot
mijn verantwoording kan rekenen,
omdat dit absoluut een doorkruising
van het subsidiebeleid zou zijn, die
zou leiden tot een onwenselijke
precedentwerking. Mevrouw Verbeet
verzoekt te bevorderen dat de drie
sportkoepels naast NOC/NSF kunnen
blijven bestaan. Zij zijn erg belang-
rijk, vooral als het gaat om nieuwe
plannen om samen te komen tot een
koepel die de nodige specialisatie en
expertise heeft te bieden. Ik kan mij
daarom voorstellen dat zij in
aanmerking komen voor project-
subsidies. Om hen enige zekerheid te
bieden, zouden afspraken kunnen
worden gemaakt voor een driejarig
project. Ik ga daar nog over praten
met hen. Daarbij ga ik ervan uit dat
dit soort voorstellen er komt. Ik kan
mijn hele subsidiebeleid niet
doorkruisen, maar ik steun wel de
intentie van de motie.

Mevrouw Verbeet (PvdA): Kan ik het
verslag van dat overleg tegemoet
zien?

Staatssecretaris Ross-van Dorp: Dat
zeg ik toe. Ik heb er wel moeite mee
dat in de motie wordt gesteld dat het
budget dat voor 2004 ter beschikking
werd gesteld, uitgangspunt dient te
zijn. Dat heeft ook te maken met het
feit dat men in 2004 eenmalig extra
geld heeft gekregen voor de afbouw,
dat betekent 150%. Het kan wat mij
betreft gaan om projectsubsidies,
maar niet om de instellingssubsidie
en de instandhouding van de
koepels.

Mevrouw Verbeet (PvdA): Maar er is
door de koepels veel geld ingeleverd.

Staatssecretaris Ross-van Dorp: Zij
vallen nu eenmaal onder het regime
van het totale subsidiebeleid, zodat
zij te maken hebben gehad met de
generieke korting. Ik kan vanuit mijn
verantwoordelijkheid met de
projectsubsidies doen wat ik maar
kan doen. Ik zeg toe dat ik zal kijken
naar langjarige subsidies, waarbij ik
denk aan een periode van drie jaar.
Vanuit die attitude zal ik met hen het
gesprek aangaan. Dat kan hen goede
perspectieven bieden, naast wat men
met NOC/NSF is overeengekomen
als het gaat om de middelen die
beschikbaar worden gesteld. Ik zal al

het mogelijke doen, maar dan wel
onder het vigerend subsidiebeleid.
Aanvaarding van de motie moet ik
ontraden, omdat erin uitgegaan
wordt van een financiënniveau dat ik
niet kan garanderen. Wat mij betreft
moet niet het budget voor 2004 het
uitgangspunt zijn. Dat ligt beduidend
hoger dan het budget waarover men
normaal gesproken kon beschikken.

De heer Atsma (CDA): In mijn
beleving is dat niet waar. Het budget
ligt beduidend onder het niveau dan
dat van 2003. Men heeft namelijk
vrijwillig ingeleverd, parallel aan
datgene wat andere sport-
organisaties hebben moeten
inleveren. Dat is een eigen initiatief
geweest. Zij moeten op lange termijn
zekerheid krijgen dat zij kunnen
blijven voortbestaan, maar dat
moeten zij wel zelf verdienen. Dat
appèl zou de staatssecretaris ook op
andere organisaties kunnen doen.

Staatssecretaris Ross-van Dorp: Ik
begrijp heel goed wat de heer Atsma
wil. Deze sportkoepel heeft volgens
mij ''in de markt'' echt wat te bieden
op het gebied van speciale expertise,
projecten en eventuele project-
ondersteuning. Als ik de motie echter
heel strak interpreteer, heb ik moeite
met de inhoud ervan. Ik deel de
behoefte van de heer Atsma om te
kijken wat er voor deze koepels
gedaan kan worden om hun bestaan
mede te helpen verzekeren. Dat zal ik
vanuit mijn verantwoordelijkheid ook
echt doen. Als de laatste zin van het
dictum van de motie er niet zo hard
in zou staan, zou ik hiermee aan de
slag gaan. Ik kan nu echter niet
anders dan aanvaarding van deze
motie ontraden, maar ik ga aan het
werk en zal de Kamer daarover
rapporteren.

Wat betreft de motie-Atsma/
Rijpstra over de toekenning van
middelen aan sportbonden, -koepels
en andere en het opdragen daarvan
aan een onafhankelijke organisatie of
autoriteit, en het verzoek om dit
verder uit te werken in de op te
stellen sportnota, zeg ik toe dat ik
deze gedachte in de uitwerking van
de sportnota zal betrekken.

De beraadslaging wordt gesloten.

De voorzitter: Ik stel voor, over de
ingediende moties aanstaande
dinsdag te stemmen.

Daartoe wordt besloten.

Aan de orde is het debat over de
Najaarsnota 2004; Nota met de
uitvoeringsmutaties in het
lopende begrotingsjaar (29884).

Hierbij is tevens aan de orde de
behandeling van de wetsvoorstellen:
- Wijziging van de begrotingsstaat
van Nationale Schuld (IXA) voor het
jaar 2004 (wijziging samenhangende
met de Najaarsnota) (29895);
- Wijziging van de begrotingsstaat
van het Ministerie van Financiën
(IXB) voor het jaar 2004 (wijziging
samenhangende met de Najaarsnota)
(29896);
- Wijziging van de begrotingsstaat
van het Ministerie van Defensie (X)
voor het jaar 2004 (wijziging
samenhangende met de Najaarsnota)
(29897);
- Wijziging van de begrotingsstaat
van het Ministerie van Volkshuisves-
ting, Ruimtelijke Ordening en
Milieubeheer (XI) voor het jaar 2004
(wijziging samenhangende met de
Najaarsnota) (29898);
- Wijziging van de begrotingsstaat
van het Ministerie van Algemene
Zaken (III) voor het jaar 2004
(wijziging samenhangende met de
Najaarsnota) (29915);
- Wijziging van de begrotingsstaat
van het Ministerie van Landbouw,
Natuur en Voedselkwaliteit (XIV) voor
het jaar 2004 (wijziging samenhan-
gende met de Najaarsnota) (29900);
- Wijziging van de begrotingsstaat
van het Diergezondheidsfonds voor
het jaar 2004 (wijziging samenhan-
gende met de Najaarsnota) (29904);
- Wijziging van de begrotingsstaat
van het Ministerie van Sociale Zaken
en Werkgelegenheid (XV) voor het
jaar 2004 (wijziging samenhangende
met de Najaarsnota) (29901);
- Wijziging van de begrotingsstaat
van het Ministerie van Verkeer en
Waterstaat (XII) voor het jaar 2004
(wijziging samenhangende met de
Najaarsnota) (29921);
- Wijziging van de begrotingsstaat
van het Infrastructuurfonds voor het
jaar 2004 (wijziging samenhangende
met de Najaarsnota) (29922);
- Wijziging van de begrotingsstaat
van het provinciefonds voor het jaar
2004 (wijziging samenhangende met
de Najaarsnota) (29920);
- Wijziging van de begrotingsstaat
van het BTW-compensatiefonds voor
het jaar 2004 (wijziging samenhan-
gende met de Najaarsnota) (29905);
- Wijziging van de begrotingsstaat
van Koninkrijksrelaties (IV) voor het
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